

Proudly Supported by 桑蘭支持

J.P.Morgan

### The Incomparable

# JERUSALEM QUARTET

非同凡響弦樂組合耶路撒冷弦樂四重奏



"The Jerusalem Quartet is one of the most exciting string quartets to emerge for many years."

- The Strad



#### Mozart

String Quartet in G, K. 387

#### Bartók

String Quartet No. 4

#### Schubert

String Quartet in D Minor "Death and the Maiden"

#### 莫扎特

G大弦樂四重奏, K. 387

#### 巴托

弦樂四重奏,第四首

#### 舒伯特

D小調弦樂四重奏,《死神與少女》

### 9 June 2015

Tuesday 星期二 (8pm)

Concert Hall, Hong Kong City Hall 香港大會堂音樂廳

\$480/\$280/\$80

Premiere Performances of Hong Kong is financially supported by the Springboard Grant under the Arts Capacity Development Funding Scheme of the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. 飛躍演奏香港獲香港特別行政區政府「藝能發展資助計劃」的羅進資助。

Supported by 支持



Media Partner 媒體夥伴

PR Partner 公關合作夥伴



查詢購票優惠及音樂會詳情,請瀏覽

www.pphk.org



Returning to Hong Kong after wowing audiences in the 2013 Hong Kong International Chamber Music Festival, the Jerusalem Quartet continues to be in great demand all over the world. The ensemble appears regularly on all the world's greatest concert stages across Europe, North America and Australia.

Founded in 1993, the Jerusalem Quartet has won many international awards, both as a performing group as well as for their extensive discography on the Harmonia Mundi label. The quartet's recording of **Schubert's Death and the Maiden** was featured as Editor's Choice in the July 2008 edition of Gramophone, and also won an ECHO Klassic chamber music award in 2009. The Quartet is a record three-time recipient of BBC Music Magazine's Chamber Music Award, including for their CD of Mozart quartets (2012), as well as for their recordings of Haydn (2010) and Shostakovich (2007).

The Jerusalem Quartet was part of the first ever BBC New Generation Artists scheme from 1999 to 2001. In 2003, it was a recipient of the first Borletti-Buitoni Trust Award. Recently nominated for **Gramophone 'Artist of the Year'** in 2013, the Jerusalem Quartet continues to exhibit their immense musical talent, making each concert a special event.

繼2013年在香港國際室內樂音樂節上大放異彩後,耶路撒冷四重奏將重臨香港送上動人樂章。耶路撒冷四重奏在國際樂壇上,是炙手可熱的組合,經常在歐洲、北美及澳洲等地的著名音樂廳獻技,廣受歡迎。

耶路撒冷四重奏於1993年成立,無論是組合本身還是樂滿地唱片公司為其推出的唱片都曾獲不少國際獎項。他們的唱片**舒伯特《死神與少女》**則曾成為2008年7月號《留聲機》雜誌的編輯之選,又於2009年贏得ECHO古典音樂獎。莫扎特四重奏(2012)、海頓四重奏(2010)和蕭斯達高維契四重奏(2007),都曾奪得英國廣播公司音樂雜誌的室內樂音樂獎,令組合成為三次獲得此獎項的紀錄保持者。

耶路撒冷四重奏於1999至2001年參加了首屆英國廣播電台新世代藝術家計劃。2003年,他們獲得波勒提一員湯尼信託基金獎,最近,又獲提名角逐2013年的《留聲機》雜誌年度藝術家獎,可見他們多年來一直在音樂追求盡善盡美。

"Passion, precision, warmth, a gold blend: these are the trademarks of this excellent Israeli string quartet."

- The Times

"An absolute triumph. Their playing has everything you could possibly wish for."

- BBC Music Magazine

Internet Booking 網上購票 www.urbtix.hk/www.pphk.org

Credit Card Telephone Booking 信用卡電話購票 **2111 5999** 

Ticketing Enquiries 票務查詢 3761 6661

Programme Enquiries 節目查詢 9545 6851 / www.pphk.org

Tickets available NOW at www.pphk.org and URBTIX outlets. 音樂會門票現於www.pphk.org 及城市售票網公開發售。



# AVI AVITAL & THE COLOGNE ACADEMY Chamber Orchestra

2 Nov 2015 (Mon) 8pm

Concert Hall, Hong Kong City Hall 香港大會堂音樂廳

Advance booking available NOW at 優先訂購音樂會門票請登入 WWW.pphk.org

